

# INVITATION

RED ROOM REQUESTS THE PLEASURE OF YOUR COMPANY



at

## ASIDE@THE RED ROOM

**SATURDAY, APRIL 30, 2016, 6:30PM - 10:00PM**

RED ROOM INTERNATIONAL VILLAGE

featuring

**MIA HSIEH** // PERFORMANCE ARTIST

**SUE DESIMONE** // SINGER / SONGWRITER

**TINA MA** // SINGER / RED ROOM MUSE

**RUTH GIORDANO** // RED ROOM RADIO REDUX

**SCOTT PRAIRIE** // SINGER / SONGWRITER / COMPOSER

Reservations required 須留定位. <http://goo.gl/forms/RJJS1Eru0>

Your Patronage 開支攤提費 \$500NTD.

Beverages and light refreshments will be provided. Floor seating so please dress comfortably.

活動當晚會有飲料輕食，票價含此費用。場內席地而坐，請穿舒適的衣服並請記得脫鞋子，謝謝。

TAF LIBRARY, 2F, No. 177, Sec. 1, Jianguo S. Rd 台北市大安區建國南路一段177號

*“Follow your bliss and the universe will open doors where there were only walls.”*

~ Joseph Campbell

“The Road Less Traveled” is the theme for this Aside. What are attributes that make a person feel fulfilled? What does it mean to constantly seek new visions, to extend beyond normal boundaries and to step boldly down that ‘road less traveled’. Unbounded passion is the driving force behind their actions and growth as artists and human beings.

Please join Red Room International Village on April 30, 2016 as each of these artists share their individual journeys encompassing words, sounds and music. Let us support their quest for inspired vision and new means of expression.



**“當你遵循你內心的喜悅 宇宙將會在牆壁上幫你當開一扇門。”**

約瑟夫 · 坎貝爾

Aside 這次的主題是：“少有人走的路”。到底是哪些特質能讓一個人感到滿足？能持續尋覓新的願景並跨出正常邊界踏上“少有人走的路”意謂著什麼？熱無限情能為人類及藝術家帶來無限的成長與發展。

2016年4月30日，請與紅房透過文字、聲音及音樂一同分享各個演出者的“路”。讓我們一起陪同他們踏上尋獲靈感和創新表達的求索路。

More about the presenters can be viewed here (<http://redroomtaipei.com/performers-at-aside-13-april-30-2016-n/>)



Ripplemaker Foundation  
財團法人漣漪人文化基金會

肯夢 AVEDA



空總創新基地  
TAF Innovation Base



INDUSTRIAL DEVELOPMENT BUREAU  
MINISTRY OF ECONOMIC AFFAIRS  
經濟部工業局



R&D



GRANOLA  
HOUSE



Sir Speedy  
Printing and Marketing Services

THE RED ROOM IS A NOT-FOR-PROFIT PLATFORM FOR CREATING COMMUNITY; FOR TIME TO DEVELOP A CULTURE OF LISTENING TO EACH OTHER, AND WHAT IS AROUND US. OUR EVENTS ARE EXPLORATIVE, AND HAVE NO SEPARATION BETWEEN AUDIENCE AND PERFORMER.

WWW.REDROOM.COM.TW ●●●● RED.ROOM.TAIPEI@GMAIL.COM